

# 2012 年度南洋罗氏公会奖学金申请表

## Nanyang Loh Clan Association Scholarship Application Form for Year 2012

组别:  小学  中学  高中 / 初院  理工学院  大学  
 Group: Primary Secondary J. C. Poly University

<b>申请学生资料 Applicant's details</b>		会员号码 (如是会员) Membership no.(if any)
姓名 Name 中文 Chinese _____ 英文 English _____		
性别 <input type="checkbox"/> 男 Male Gender <input type="checkbox"/> 女 Female	年龄 Age	身份证/出生证号码 NRIC/Birth Cert No
2011 年就读学校 Name of school in 2011	2011 年年级 Level in 2011	出生日期 Date of Birth
住址 Address _____		
手机号码 Handphone _____ 电邮:Email _____		

<b>会员资料 Member's details</b>		会员号码 Membership No
姓名 Name 中文 Chinese _____ 英文 English _____		
性别 <input type="checkbox"/> 男 Male Gender <input type="checkbox"/> 女 Female	年龄 Age	身份证号码 NRIC No
电话 Tel no (H) _____ (O) _____ (HP) _____		
电邮 Email _____		

<p>规则:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 小学, 中学及初院生, 必须呈交 2011 年上/下半年成绩单影印本。(成绩单之影印本必须经过校方证明属实及签名方为有效)</li> <li>2. 小六, 中四/五及高三/初院毕业生, 将以会考成绩为审核标准。</li> <li>3. 只限就读我国全日制课程的学生申请。</li> <li>4. 逾期申请, 恕不接受。</li> <li>5. 评审决定, 将以书面通知。(恕不接受电话查询)</li> <li>6. 本会为最后决定, 一切异议恕不受处理。</li> <li>7. 资料不实, 取消申请资格。</li> <li>8. 所有领奖者需出席颁奖典礼。</li> </ol> <p>(申请规则将以英文为准)</p> <p>我谨此声明上述资料全部属实 I declare that the above information is true and correct</p>	<p>Note:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Primary, Secondary &amp; JC students must submit mid-year &amp; year-end result for year of 2011. <b>(Photocopy Academic Results Slip MUST BE "Certified True Copy" and signed by School Authorities)</b></li> <li>2. Primary 6, Sec 4/5 &amp; Pre-U3/JC2 students will be judged by PSLE, 'O' level &amp; 'A' level results.</li> <li>3. Only students studying full-time course in Singapore may apply.</li> <li>4. Late submissions will not be entertained.</li> <li>5. All applicants will be notified by post (No telephone enquiry).</li> <li>6. The Association's decision is final. No further queries whatsoever will be entertained.</li> <li>7. Application with Untrue information will be disqualified.</li> <li>8. All successful applicants are to attend the Scholarships Presentation ceremony.</li> </ol>
<p>_____</p> <p>会员签名及日期 Signature of member/date</p>	

\*\*\*\*\*奖学金评审委员会用 For Official use\*\*\*\*\*

评审决定  合格 Successful  不合格 Not successful

评语 Remarks:

	(1)	(2)	(3)
<p>审查委员签名/日期 Signature :</p>	(4)	(5)	(6)